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Griffie 
datum : 5 september 
aan : Algemene Raads Commissie 
van : A.M. Kooiman, griffier 
onderwerp : Nieuw raadsvoorstel Parnassia 
 
Op verzoek van D66 en de PvdA is het Presidium akkoord gegaan dit aan de ARC voor te 
leggen. 
 
In december 2007 heeft de raad ingestemd met het toen voorliggende Herinrichtingsplan 
Parnassiapark. Dit behelsde o.m. om het dierenparkje vanuit de nu centrale ligging te 
verplaatsen naar een noordelijke zone, omdat men de oude zichtlijnen uit het oorspronkelijke 
plan wilde herstellen. Nu, ruim vijf jaar later, is er hevig verzet vanuit de Wijkraad Bergen aan 
Zee en van vele bewoners tegen dit onderdeel van het plan. Dit laatste is via een enquête 
bewezen.  Verschillende voorstellen vanuit het CCK voor verplaatsing stuitten op bezwaar 
van ofwel omwonenden, ofwel de wijkraad, als legitieme vertegenwoordiger van de 
bewoners van Bergen aan Zee. Door een geringe aanpassing kan de dierenweide blijven 
waar hij is zonder dat daarbij de zichtlijn wordt verstoord. Bijkomend voordeel is het 
voorkomen van mogelijke juridische procedures met omwonenden en vooral het wegnemen 
van de maatschappelijke onrust bij de bewoners. Secundair voordeel is een besparing van 
kosten daar de aanpassingen minder ingrijpend zullen zijn. 
 
Wethouder Roem heeft terecht aangegeven dat hiervoor een wijziging van het raadsbesluit 
uit 2007 nodig is. 
 
De keuze is nu aan de raad een Initiatiefvoorstel ter besluitvorming voor te leggen, of gezien 
de geringe impact op het plan en de steun van de wijkraad en omwonenden, het college te 
verzoeken een raadsvoorstel – en besluit aan de raad voor te leggen met bovenvermelde 
geringe wijziging. 
 
Het presidium stelt voor (21 mei jl.) indien de arc er inhoudelijk mee instemt, dit aan het 
college te vragen en indien mogelijk en de arc daar mee kan leven, dat al bij de raad op 26 
september in te dienen. 
 
Bergen, 20 augustus 2013. 
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